
Zpráva předsedy klubu o činnosti a plnění úkolů od 1.4.2023 do 10.2.2024 

 

Ráda bych touto zprávou informovala členskou základu o nejdůležitějších 

událostech spojených s fungováním klubu a výboru v uplynulém roce. 

 

Během roku 2023 došlo ke změně složení výboru ACC. Na základě přijaté rezignace poradce 
chovu paní Evy Kořínkové z důvodu pracovní zaneprázdněnosti, byla od 16.5. 2023 jmenována 
do této funkce slečna Michaela Hroncová. Paní Evě Kořínkové bych ráda poděkovala za 
zodpovědné plnění její funkce.  Veškeré administrativní a legislativní požadavky související 
s touto změnou byly splněny. 

V roce 2023 uspořádal klub  3 výstavy, všechny v Kojicích u Chvaletic..   

Klubovou výstavu posuzoval pan Riccardo di Carlo, bylo přihlášeno 55 psů.  

Klubová výstava bez KV se konala v červnu, posuzovala paní Tichá a přihlášeno bylo 40 psů.  

I speciální výstava s panem Studeníkem přilákala vysoký počet psů  - 47.  

Tyto počty jsou u tuzemských výstav opravdu nadprůměrné. Svědčí o tom, že nápadité pojetí 

našich výstav je pro vystavovatele atraktivní a přiláká účastníky i ze zahraničí.  Všichni si 

uvědomujeme, že je zatím skryto mnoho práce výstavního výboru včele s Květou Maturovou a 

Alenou Strakovou. Patří za to veliké poděkování všem zainteresovaným.  

Naše výstavy jsou dobrým krokem k prezentaci plemene, kterou v poslední době opravdu 

potřebujeme. Dobrým počinem v této oblasti je také portrét plemene americký kokršpaněl 

zveřejněný v časopisu Svět psů, za kterým opět stojí tým kolem Květy Maturové. 

 

Bohužel ve své zprávě nemohu opomenout nepříjemné záležitosti, které během roku výbor a 

dozorčí rada ACC musely řešit. 

V uplynulém roce výbor ACC projednával následující porušení řádů a stanov ACC a ČMKU: 

1) Kárné řízení s chovatelkou A.P. pro porušení ZŘ ACC z.s. a ZŘ ČMKU – uvedení 
nepravdivých údajů do krycího listu, hlášení vrhu G, přihlášky k zápisu štěněte a EU 
pasu. Kárné řízení bylo ukončeno dne 22.4.2023 trvalým vyloučením chovatelky z ACC. 
Rozhodnutí KK bylo výborem potvrzeno a nabylo právní moci dne 10.7.2023. DR ČMKU 
byla výborem o všech krocích v případu průběžně informována a neshledala ze strany 
ACC žádné procesní pochybení. 
 

2) Chovatelka A.P. podala na klub 15.11.2023 soudní žalobu o zneplatnění rozhodnutí KK. 
Vysvětlení k žalobě bylo ve spolupráci s právníkem odesláno v předepsaném termínu 
– neuzavřeno 
 

3) Kárné řízení s chovatelkou M.Ž. pro opakované nevhodné chování na veřejnosti. Kárné 
rozhodnutí ze dne 20.6.2023 bylo po odvolání k výboru dne 7.12.2023 zrušeno. 

 



4) Dne 7.12.2023 obdržela poradkyně chovu krycí list s datem 30.11.2023 podepsaný 
chovatelem F.K. a nečlenem p. K.H., který v době krytí neměl uzavřenou Smlouvu 
s nečlenem. Z toho důvodu bylo dne 25.1.2024 zahájeno kárné řízení s chovatelem F.K. 
pro porušení ZŘ ACC z.s. - dosud probíhá 
 

5) Výbor obdržel 22.1.2024  email od p. K.H. s informací o jeho podnětu k DR ČMKU a DR 
ACC, týkajícího se doposud nepodepsané Smlouvy s nečlenem ze strany klubu. Tato 
smlouva byla sice dne 10.12.2023 emailem od nečlena p. K.H. výboru doručena, ale 
nekompletní a pouze jako sken části dokumentu. Výbor proto celou situaci osvětlil DR 
ČMKU písemně dne 26.1.2024 – neuzavřeno 
Výbor rozhodl na výborové schůzi  o uzavření Smlouvy s nečlenem  s p. K.H. dne 
29.1.2024 . O této skutečnosti informoval také DR ČMKU. 

 

 

Kontrola plnění bodů Usnesení dané výboru minulou členskou schůzí : 

Bod 2) Návrh úprav Kárného řádu pro připomínkování členy na webu ACC – úkol trvá 

Bod 3) Navýšení členských příspěvků na rok 2024 ve výši 500 Kč pro řádné členy a 300 Kč pro 

rodinné příslušníky od 1.1.2024 -  splněno 

 

 

V červnu 2024 proběhnou volby výboru a dozorčí rady na další tříleté období. Prosím všechny 

členy, aby se volební schůze zúčastnili a ráda bych povzbudila všechny zájemce o práci pro klub, 

aby kandidovali. 

Věřím, že čas zbývající do voleb zvládneme v poklidu a že se podaří najít schopný tým lidí, kteří 

klub povedou v dalších letech. 

 

       Eva Nepomucká, předseda ACC z.s. 


